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Statutární město Ostrava 

městský obvod Ostrava-Jih 
zastupitelstvo městského obvodu 

Zápis 

 
 

Zápis 
průběhu 17. zasedání zastupitelstva městského 
obvodu konaného dne 09.06.2022 
 
 
Místo konání: zasedací místnost 

Předsedající: Bc. Martin Bednář 

Přítomno: 40 

Omluveni:  5 

Neomluveni:  0 

Zahájení: 13:00 hod. 

Přestávka: 14:35 hod.– 15:00 hod. 

Ukončení: 15:40 hod. 

Zapisovatel: Jana Zjavková 

 
 
Bc. Bednář – zahájil 17. zasedání Zastupitelstva městského obvodu Ostrava-Jih. 
 
Bc. Bednář  
- z jednání omluvil  Ing. Petra Kopečného, pí Dagmar Holaňovou, Bc. Pavlínu Poláškovou,  

Ing. Břetislava Rigra a Mgr. Lucii Foldynovou, další zastupitelé dorazí později, konstatoval, 
že zastupitelstvo je usnášení schopné, 

- upozornil na pořizování on-line přenosu a audiovizuálního záznamu, který bude upraven 
v souladu s nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) 2016/679 (GDPR), zákonem 
č. 110/2019 Sb., o zpracování osobních údajů a bude zveřejněn na webových stránkách 
obvodu a následně také na kanále You Tube. 

 
 
Bc. Bednář – předložil ke schválení návrh programu, který byl společně s podkladovými 
materiály ve stanoveném termínu vložen do úložiště, tj. materiály č. 1 až č. 26. Na stůl obdrželi 
zastupitelé zápis finančního výboru. 
 
Bc. Bednář – další návrhy na doplnění a úpravu programu nebyly podány.  
Hlasování o předloženém programu. 

Hlasování: 38:0:0 – schváleno.      
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Mgr. Pabjan, MBA a Bc. Ulehlová – dostavili se do místnosti. 
 

 
Bc. Bednář – žádný ze členů zastupitelstva neučinil před zahájením zasedání zastupitelstva 
oznámení o osobním zájmu ve smyslu zákona o střetu zájmů. 

 
 
Bc. Bednář – požádal ověřovatele zápisu z 16. zasedání zastupitelstva Ing. Karla Malíka 
a Františka Janečka o podání zpráv. 
 
Ing. Malík, p. Janeček - zápis četli, odpovídá průběhu zasedání. 
 
Žádné námitky proti zápisu z 16. zasedání zastupitelstva nebyly, hlasování o zprávě 
ověřovatelů.  
Hlasování: 38:0:0 - schváleno. 

 

Bc. Bednář –  navrhl pro 17. zasedání zastupitelstva jako ověřovatele zápisu  
Mgr. Přikrylovou, MBA a Mgr. Štanglerovou. 

Obě nominované souhlasily. Jiný návrh nebyl podán, hlasování o předloženém návrhu. 
Hlasování: 38:0:1 - schváleno. 

 

Bc. Bednář – usnesení spolu s ním podepíše místostarostka Mgr. Dagmar Hrabovská, 
vyhotovením zápisu pověřil Janu Zjavkovou.

 

Bc. Bednář – požádal zástupce finančního výboru o podání zprávy o projednání materiálů 
ve výboru. 

P. Odstrčil –  finanční výbor projednal všechny body, přijal usnesení ve všech bodech 
a doporučuje v bodě 2.2  variantu neprominout, v bodě 3.1  poskytnout dar. V bodě 1.6 navrhuje 
zastupitelstvu zvýšit příspěvek na stravování tak, že: cena stravování bude 100 Kč, z toho 
příspěvek zaměstnavatele 70 Kč, příspěvek ze soc. fondu 30 Kč. 

 

Materiál č. 1 OSK/ZMOb/0004/22 

Bezpečnost a kriminalita v městském obvodu Ostrava-Jih za rok 2021 

Bc. Bednář – přivítal hosty – zástupce městské policie Pavla Honczeka, zástupce Policie ČR 
Ing. Marcela Sedláře (obvodní oddělení O.-Hrabůvka), npor. Ing. Bc. Tomáše Charváta 
(obvodní oddělení O.-Zábřeh),  

P. Honczek – okomentoval předloženou zprávu, dodržování preventivních opatření – kovid,  
plnění dalších úkolů v rámci obvodu. 
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Mgr. Hrabovská – poděkování městské policii a PČR – preventivní činnosti, besedy v ZŠ – 
přínosné, zajímavé, besedy se seniory a ohroženými skupinami občanů. 
 
P. Graňák  – zpráva PČR – celková výše škody vzniklé trestnou činností - přes 3 miliardy Kč, 
jaká je tendence, poděkování policii. 
 
npor. Ing. Bc. Charvát – jsou to statistická data, zahrnuta celá Ostrava, v minulosti škody  
vyšší, v době kovidu pokles kriminality. 
 
Pí Macečková, p. Honczek – počty strážníků v obvodu – na Jihu 80 strážníků, počty se mění, 
zvýšený počet injekčních stříkaček, mapování lokalit jejich výskytu – největší v okolí 
ubytoven. 
 
Ing. Breškovec,  p. Honczek – vandalismus sdílených kol, úbytek jejich stanovišť, spolupráce 
s fy Nextbike, využití kamer, malé procento dohledání ztracených kol, v případě dostižení – 
řeší se jako přestupek. 
 
P. Mouka – zpráva zpracována za období ovlivněné kovidem, spolupráce s DPO, v preventivní 
činnosti chybí řešení problémů (varna, injekční jehly, drogy) – nutnost řešit, žádost zvýšenou 
komunikaci s řediteli policií, zapracovat do zprávy předkládané městu. Apel na MP a  PČR, 
aby se věnovala tomuto problému. Zarazilo jej výrazně zvýšené číslo u volného pohybu psů 
řešených přestupkem. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 40, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0431/ZMOb-JIH/1822/17 

Bc. Bednář – poděkování za účast. 

 

Materiál č. 2 OPR/ZMOb/0005/22 

Petice proti pronájmu části pozemku za účelem vybudování parkovacích míst na ul. Krestova  
v Ostravě-Hrabůvce 

Pí Macečková – dlouhodobý problém s parkováním, řeší se dílčí problémy, sídlištní celek  
vnímat koncepčně - provést analýzu, sesbírat data pro daná sídliště, zjistit počty potřebných 
parkovacích míst. Neměla by se budovat rezidentní parkoviště – 6 parkovacích míst  
pro konkrétní osoby, ostatní nezaparkují. 
 
Mgr. Ivan – předseda dopravní komise – parkovací místa stavět z pohledu koncepčního,  
dle studií, využitím MAPPA se proces zdržuje a zdražuje, hledat lokality, posun v minulém 
období – zvýšení financí do parkování, nová řešení (odstavná parkoviště), finanční možnosti. 
 
P. Mouka – souhlas s pí Macečkovou i Mgr. Ivanem - obvodu chybí koncepce, přichází   
o dotace, v posledních letech zlepšení, ale je to nedostatečné. Ve věci petice vnímá chybu 
v komunikaci úřadu, řešení, že si lidé budují parkoviště sami je partyzánské, informace měly 
být zveřejněny, projednány s obyvateli. 
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Ing. Breškovec – za klub pirátů – nesouhlasí s odpovědí petentům – věcně je správná, 
nevnímají ale snahu koncepčního řešení, více komunikace s lidmi, bylo by to vhodné pro obě 
strany. 
 
Ing. Vysocký – upozornil na klesající trend počtu aut, zmínil informaci o zastavení výroby aut 
se spalovacími motory – je zbytečné budovat za těžké peníze parkovací místa, která pak 
nebudou využita. 
 
Bc. Smoleň – je zastáncem budování parkovacích míst, je dobře, že si občané parkovací místa 
mohou budovat sami. U tohoto konkrétního případu nebylo v dopravní komisi přijato usnesení, 
je nešťastné, že před jedním domem bude parkovat 6 lidí z jiného domu. Není to dobře. 
 
Ing. Raždík – doporučil, aby si město dalo závazek – nahradit vodorovnou zeleň  zelení svislou 
a usmířit znesvářené strany. 
 
Ing. Bartoš (občan) – podal informaci o zaslané petici (v 03/2022) a otevřeném dopise členům 
zastupitelstva k petici (tento týden), obyvatelé domu cítí, že za podpory rady je zvýhodňována 
skupina 6 lidí. Mají zájem vybudovat soukromá parkovací místa ne u svého domu, ale u jiného 
– zlepšením jejich potřeb, trpět budou jiní obyvatelé (ztráta zeleně, parkování pod okny ložnic 
a dětských pokojů, parkování ve večerních hodinách). Není pravdou, že parkovací stání  
se nachází mimo ochranná pásma, bytové družstvo ví, jaké sítě tam vedou -  hlavní vodovodní 
a kanalizační řád, byť projektant tvrdí opak, neví, zda písemné stanovisko správce sítě existuje. 
Vítají možnost budování parkovacích míst vlastními silami, žádají respekt, ohleduplnost k okolí 
(poměr 6:44), kdo jiný než zvolené zastupitelstvo a vedení obvodu může toto podpořit, ne-li 
zajistit a ukázat, že v obvodě pořád lidská slušnost něco znamená, že to není pouze 
zvýhodňování pár vyvolených, kamarádů, známých, ale že se tu dělá vše pro lidi  
a v zájmu těch lidí. 
 
P. Sladký (občan) – vyjádření k situaci - enormní vstřícnost vůči určitým osobám  
pro parkování je překvapující, ignorace jejich připomínek je zarazila, vstřícnost se soustředí  
do jednoho místa (oprava domu, chodníku u něj) – vzbuzuje u něj dojem, že něco není 
v pořádku. Někteří tady by se tím měli zabývat, ověřit si vazby. Nerad by, aby došlo na dobu, 
kdy někteří lidé preferovali a určovali, co je a co není možné. 
 
Bc. Bednář – ohradil se, požádal o doložení důkazů, že některý člen rady žadatele osobně zná, 
nic z toho není pravda, žádné vycházení vstříc tady není. Rada každou druhou radu rozhoduje 
o umístění vlastních parkovacích stání, poprvé se to dostává do zastupitelstva díky petici, kterou 
svůj názor občané správně vyjádřili. Jestli chtějí narážet na to, že jsou členové rady 
ovlivněni žadateli, tak to odmítá. 
 
P. Mostýn (občan) – hovořil o slušnosti, občan měl oznámit svůj záměr budovat před jejich 
domem parkoviště, stejný prostor je za jejich domem, mají možnost ho vybudovat tam. Nikdo 
s nimi nekomunikoval, ale řekl, že to má zařízené, řekl to, před jedním jejich nájemníkem. 
 
Pí Martiníková (občanka) – popsala jejich situaci, bydlí v přízemí a parkoviště by měli přímo 
pod okny na dosah, jsou z toho unaveni, bezmocní. Zastupitelé jsou tu pro lidi, pro obvod. 
 
P. Sedláček (občan) –  upřesnil některé zmiňované informace: umístění parkovacích míst, 
zákonný postup jednání a projednání v radě, vyvěšení na úřední desce, možnost v zákonné lhůtě 
oponovat.  
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P. Svěnčík (občan) – reakce na p. Sedláčka, důvod nastěhování se do domu – nebyla parkovací 
místa pod okny, nyní se mění ráz okolí, výsadba to nezlepší 
 
Mgr. Ivan, Ing. Bartoš (občan) – diskuse týkající se vybudovaných parkovacích stání 
u domu č. 31, historický vývoj vyjádření se k záměru. 
 
Ing. Breškovec – vedle dvou existujících parkovacích míst v blízkosti je velký pozemek 
v majetku města pro zřízení parkování bez negativního dopadu. Navrhovaná parkovací místa 
budou obsazená ve večerních hodinách, během dne budou nevyužitá, zároveň ubydou další  
4 parkovací místa – jeví se to nevýhodné, požádal o zvážení přemístění parkoviště. 
 
P. Mouka – vedení obvodu svým rozhodnutím vytvořilo nepříjemnou situaci, zhoršily  
se vztahy mezi sousedy. Dopravní komise nepřijala usnesení, záměr pronájmu nepodpořila. 
Jejich klub podporuje budování parkovišť, navrhl hlasovat o tom, že zastupitelstvo svým 
usnesením ruší záměr na pronájem… 
 
Bc. Bednář –  komise se neusnesla, komise měla možnost navrhnout negativní stanovisko, 
názor není jednotný. 
 
Mgr. Mentlík, p. Mouka  – diskuse týkající se rozhodnutí komise, rady, vyhrazené pravomoci 
rady, kompetence rady. 
 
Mgr. Pabjan, MBA – zastupitelstvo určitě může vyzvat radu k řešení této situace, navrhl 
usnesení: zastupitelstvo městského obvodu vyzývá radu, aby se touto záležitostí znovu 
zabývala a zvážila např. možnost přesunu parkoviště na blízký pozemek,  
kde by to nezasahovalo pod okna jiných domů. 
 
P. Mouka -  tuto výzvu chtěl navrhnout, zmínil nemožnost dostat se k materiálům rady, získají 
až ex post. Dnes řešíme petici, která přišla v březnu, je to špatné fungování úřadu, do problémů 
se dostal i žadatel, který legitimně požádal, vložil finance – rada rozhodla oproti komisi,  
za něj je to špatně, je to podnět pro budoucí zastupitele, aby vedení radnice bylo otevřené. 
Navrhl materiál znova projednat v dopravní komisi a hledat řešení, vytvoření parkovacích zón.  
Návrh na výzvu na zrušení usnesení rady o záměru pronájmu. 
 
Bc. Bednář – daná komunikace je obousměrná, legálním parkováním se 4 parkovací místa 
nezabírají, naopak nových legálních 6 míst vzniká. 
 
P. Mouka – pokud zlegalizujeme všechna parkovací místa v obvodu, tak se dostaneme  
na polovinu parkovacích míst, určitě bude lepší zachovat komfort lidí, věří, že všechny případy 
procházejí dopravní komisí. 
 
Ing. Raždík – z mapy je vidět, že ulice je jednosměrná – je tam možné parkovat. 
 
P. Graňák – je potřeba si uvědomit, že žijeme ve městě, v husté zástavbě, musíme nést 
důsledky toho, že lidé jezdí auty, že musí někde parkovat. Nedostatek parkovacích míst  
je v celém obvodu. 
 
Ing. Malík – požádal o 10 minut přestávku na klub.  
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Mgr. Mentlík – opravil informaci - pronájmy nejsou vyhrazenou pravomocí rady,  
jde o zbytkovou pravomoc, zastupitelstvo si může v té věci vyhradit rozhodnutí a samo 
rozhodnout. 
 

 
Bc. Bednář – vyhlásil 10 min. přestávku na jednání klubu. 

 
 
Ing. Bartoš (občan) – bydlíme ve městě, ale stěhovali jsme se tady s tím, že prostředí nějak 
vypadá, nemusíme se smířit se vším, můžeme vyjádřit svůj názor – minimálně diskutovat.  
I na naší ulici jsou místa, kde je parkování vhodnější, je třeba brát zřetel na ostatní občany. 
 
P. Odstrčil – návrh za klub Ostravak – vrátit problematiku zpět do dopravní komise, zjištění 
na místě. 
  
Bc. Bednář – zastupitelstvo nemůže ukládat úkoly komisím. Přečetl návrh klubu Lečo: 
rozhodnout tak, že zastupitelstvo si vyhrazuje právo rozhodnout o pronájmu na části pozemku 
par. č. 456/6 o celkové výměře 77,6 m². 
 
Hlasování: 20:0:20 – neschváleno. 
 
Bc. Bednář – dotaz na další návrhy – podán druhý návrh Mgr. Pabjana, MBA:  zastupitelstvo 
městského obvodu vyzývá Radu městského obvodu Ostrava-Jih, aby se znovu zabývala 
pronájmem dotčeného pozemku za účelem vybudování parkovacích míst, včetně možnosti 
posunu této výstavby směrem mimo obytné domy č. 1323, 1324, 1325 a 1326. 
 
Hlasování: 19:0:20 – neschváleno. 
 
Ing. Raždík – požádal, aby rada zvážila možnost výsadby zeleně. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 21, proti 9, zdržel/lo se 10. 

Nebylo přijato usnesení. 

Mgr. Mentlík – materiál se vrátí do příštího zastupitelstva – jde o schválení odpovědi 
na petici adresovanou zastupitelstvu. 
 

 

Materiál č. 3 OPR/ZMOb/0003/22 

Žádost o nevymáhání/prominutí smluvní pokuty - VZ 63.19 - Modernizace jídelny a výdejny jídel 
na ul. Odborářská, Ostrava-Hrabůvka 

Bc. Bednář – návrh hlasovat o variantě A. 

Hlasování o VARIANTĚ A usnesení: hlasovalo pro 39, proti 0, zdržel/lo se 1. 

Bylo přijato usnesení č. 0432/ZMOb-JIH/1822/17 
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Materiál č. 4 OPR/ZMOb/0004/22 

Hromadný odpis pohledávek 

Pí Macečková,  Bc. Bednář – dotaz na poradnu v rámci milostivého léta na radnici, možno 
využít bezplatné právní pomoci. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 40, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0433/ZMOb-JIH/1822/17 

 

Materiál č. 5 OSK/ZMOb/0005/22 

Poskytnutí finančního daru 

Mgr. Hrabovská – návrh hlasovat o variantě B.  
 
Ing. Breškovec – rozhodování o darech – řešit obecným dotačním programem. 

Hlasování o VARIANTĚ B usnesení: hlasovalo pro 34, proti 1, zdržel/lo se 4. 

Bylo přijato usnesení č. 0434/ZMOb-JIH/1822/17 

 
Bc. Bednář – vyhlášení 25 min. přestávky (vč. focení).  

 

0E. Dotazy, připomínky a podněty občanů 

Diskuse neproběhla, nedostavili se občané. 

 

Materiál č. 6 OSK/ZMOb/0003/22 

Program na poskytování peněžních prostředků z rozpočtu statutárního města Ostravy, 
městského obvodu Ostrava-Jih na rok 2023 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 40, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0435/ZMOb-JIH/1822/17 

 

Materiál č. 7 OSK/ZMOb/0006/22 

Dodatky č. 2 zřizovacích listin příspěvkových organizací zřízených statutárním městem Ostrava, 
městským obvodem Ostrava-Jih 
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Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 40, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0436/ZMOb-JIH/1822/17 

 

Materiál č. 8 OSK/ZMOb/0008/22 

Poskytnutí daru 

Mgr. Hrabovská – návrh na úpravu překlepů v důvodové zprávě, správně má být uvedeno: 
- projednáno ve finančním výboru dne 06.06.2022, 
- stanovisko rady městského obvodu dne 20.05.2022.  

Hlasování o předloženém návrhu usnesení s úpravou: hlasovalo pro 40, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0437/ZMOb-JIH/1822/17 

 

Materiál č. 9 OSK/ZMOb/0007/22 

Předání hmotného movitého majetku k hospodaření 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 39, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0438/ZMOb-JIH/1822/17 

 

Materiál č. 10 OFR/ZMOb/0008/22 

Návrh na změnu OZV č. 15/2021 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 40, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0439/ZMOb-JIH/1822/17 

 

Materiál č. 11 OFR/ZMOb/0006/22 

Návrh na schválení účetní závěrky MO Ostrava-Jih za rok 2021 

Bc. Bednář – přizval do sálu Ing. Blahovou. 
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Pí Macečková, Ing. Blahová – navýšení položky škody a manka o milion Kč, pohledávka vůči 
firmě SCP firt payment of receivables – odpověď písemně. 
 
Pí Macečková, Ing. Blahová, Bc. Bednář – diskuse týkající ocenění uměleckých děl, úkol  
pro Ing. Blahovou – zjistit, zda je nutné častěji aktualizovat ceny uměleckých děl, v jakém 
časovém horizontu. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 33, proti 0, zdržel/lo se 7. 

Bylo přijato usnesení č. 0440/ZMOb-JIH/1822/17 

 

Materiál č. 12 OFR/ZMOb/0007/22 

Návrh závěrečného účtu městského obvodu Ostrava-Jih za rok 2021 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 32, proti 0, zdržel/lo se 8. 

Bylo přijato usnesení č. 0441/ZMOb-JIH/1822/17 

 

Materiál č. 13 OFR/ZMOb/0004/22 

Návrh na rozdělení volných zdrojů u základního běžného účtu městského obvodu Ostrava-Jih  
a rozpočtových opatření č. 4Z/2022 rozpočtu městského obvodu Ostrava-Jih na rok 2022 

P. Mouka, Bc. Bednář – diskuse týkající se informování investiční komise o přebytku,  
resp.  o rozdělování financí. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 35, proti 0, zdržel/lo se 5. 

Bylo přijato usnesení č. 0442/ZMOb-JIH/1822/17 

 

Materiál č. 14 OFR/ZMOb/0005/22 

Návrh rozpočtových opatření č. 5Z/2022 rozpočtu městského obvodu Ostrava-Jih na rok 2022 

P. Mouka, pí Langrová, Bc. Bednář – diskuse týkající se rekonstrukce bytu ve výši  
780 tis. Kč.  
 
Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 35, proti 0, zdržel/lo se 5. 

Bylo přijato usnesení č. 0443/ZMOb-JIH/1822/17 
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Materiál č. 15 OFR/ZMOb/0003/22 

Návrh na schválení Statutu sociálního fondu 

Bc. Bednář – návrh na úpravu statutu, změna v čl. 5.2: … výše stravování 100 Kč,  
z toho a) příspěvek zaměstnavatele (z rozpočtu městského obvodu) ve výši 70 Kč… 

Hlasování o upraveném návrhu usnesení: hlasovalo pro 39, proti 0, zdržel/lo se 1. 

Bylo přijato usnesení č. 0444/ZMOb-JIH/1822/17 

 

Materiál č. 16 OBH/ZMOb/0003/22 

Žádost o splátkový kalendář H.P. 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 40, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0445/ZMOb-JIH/1822/17 

 

Materiál č. 17 OBH/ZMOb/0002/22 

Protokol o výsledku kontroly výkonu samostatné působnosti 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 40, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0446/ZMOb-JIH/1822/17 

 

Materiál č. 18 OMJ/ZMOb/0014/22 

Změna hodnoty předaného nemovitého majetku příspěvkovým organizacím 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 40, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0447/ZMOb-JIH/1822/17 

 

Materiál č. 19 OMJ/ZMOb/0009/22 

Stanovisko ke vkladu pozemků do základního kapitálu a odejmutí pozemků ze svěření 
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Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 40, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0448/ZMOb-JIH/1822/17 

 

Materiál č. 20 OMJ/ZMOb/0012/22 

Stanovisko k záměru prodeje pozemků v k. ú. Zábřeh nad Odrou, ul. Plzeňská x Rudná 

Bc. Bednář – přizval do sálu Mgr. Miškaříkovou. 
 
P. Mouka, Ing. Šimík - diskuse týkající se předmětného prodeje – nevýhodné pro obvod, 
odkup části pozemku, ztráta kontroly nad zbytkem, (starost o zeleň, cena pozemku), stanovisko 
dopravní komise, zatížení pozemku (podzemní potrubí pitné vody) – návrh na pronájem 
pozemku. 
 
Bc. Bednář – návrh na stažení, nebo vydat nesouhlasné stanovisko. 
 
P. Mouka – požádal stažení materiálu. 
 
Ing. Šimík, Mgr. Miškaříková, p. Mouka – diskuse možného prodeje x pronájmu pozemku, 
ceny, vysvětlení historie, zřizování věcných břemen, vyjádření správců sítí. 
 
Bc. Bednář – návrh hlasovat o stažení materiálu. 
Hlasování: 15:5:20 – neschváleno. 
 
Bc. Bednář – návrh na úpravu důvodové zprávy, 5. odstavec …normálního dobíjení (AC)… 
 
Hlasování o předloženém návrhu usnesení s úpravou: hlasovalo pro 24, proti 7, zdržel/lo se 9. 

Bylo přijato usnesení č. 0449/ZMOb-JIH/1822/17 

 

Materiál č. 21 OMJ/ZMOb/0015/22 

Uzavření dodatků ke kupním smlouvám k pozemkům v k. ú. Výškovice u Ostravy, ul. Výškovická 

Bc. Bednář – informace o stavu budování obchodního centra LIDL - vydáno územní 
rozhodnutí, připravena dokumentace pro stavební řízení vč. všech potřebných vyjádření, budou 
podána na stavební úřad do konce června 2022. 
 
Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 36, proti 0, zdržel/lo se 3. 

Bylo přijato usnesení č. 0450/ZMOb-JIH/1822/17 
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Materiál č. 22 OMJ/ZMOb/0016/22 

Prodej nemovitých věcí v k. ú. Zábřeh nad Odrou, ul. Patrice Lumumby 

Ing. Breškovec – za klub pirátů – není moudré zbavovat se nebytových prostor, nájemci fungují 
ve prospěch občanů. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 26, proti 0, zdržel/lo se 14. 

Bylo přijato usnesení č. 0451/ZMOb-JIH/1822/17 

 

Materiál č. 23 OMJ/ZMOb/0008/22 

Záměr na prodej podílů na pozemku pod bytovým domem v k. ú. Zábřeh nad Odrou 

Pí Macečková, Ing. Šimík – diskuse k prodeji podílů na pozemku. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 37, proti 3, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0452/ZMOb-JIH/1822/17 

 

Materiál č. 24 OMJ/ZMOb/0010/22 

Záměr na prodej nebytové jednotky v k. ú. Zábřeh nad Odrou 

Pí Macečková, Ing. Šimík, Mgr. Dohnal  – diskuse týkající se výhodnosti zbavování  
se nebytových prostor, investic do nich, cíl – provozování registrovaných sociálních služeb, 
zájem provozovatele o koupi prostor.  

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 32, proti 1, zdržel/lo se 7. 

Bylo přijato usnesení č. 0453/ZMOb-JIH/1822/17 

 

Materiál č. 25 OMJ/ZMOb/0011/22 

Stanovisko k záměru prodeje pozemku v k.ú. Výškovice u Ostravy, ul. K Odře 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 40, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0454/ZMOb-JIH/1822/17 
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Materiál č. 26 OMJ/ZMOb/0013/22 

Stanovisko k uplatnění předkupního práva a nabytí vlastnického práva ke stavbám v k. ú. Zábřeh 
nad Odrou 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 40, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0455/ZMOb-JIH/1822/17 

 

0F. Dotazy, připomínky, podněty členů zastupitelstva a organizační záležitosti  

P. Mouka –  dotaz na akci financovanou obvodem ve dnech 12.- 13.05.2022 – hotel Horal.  
 
Bc. Bednář – výjezdní školení pro členy rady a vedoucí odborů. 
 
P. Mouka – dotaz na místostarostu Hűbnera – pracovní cesta do Mnichova, požádal  
o informace z cesty pro zastupitele. 
 
Bc. Hűbner, MBA – účast (spolu s vedoucím odboru dopravy a komunálních služeb)  
na veletrhu komunální techniky, zmínil důvody účasti, materiál z cesty bude vložen 
zastupitelům do úložiště. 
 
Ing. Vysocký – žádost o umístění zrcadla při výjezdu z ul. Markova na ul. Horymírova. 
 

 
 
Bc. Bednář – veřejnost je informována o činnosti obce prostřednictvím oficiálních 
internetových stránek obvodu, úřední desky, Jižních listů, sociálních sítí a médií. Termín 
příštího zasedání je plánován na 08.09.2022 od 13.00 hodin.

 

Závěr 

Protože byly projednány všechny body programu zastupitelstva, Bc. Bednář zasedání ukončil.

 
 
 
Usnesení ze 17. zasedání zastupitelstva městského obvodu od č. usnesení 0431/ZMOb-
JIH/1822/17 do č. usnesení 0455/ZMOb-JIH/1822/17.  
 
 
 
 
Bc. Martin Bednář 
starosta městského obvodu 
Ostrava-Jih 
 



Strana 14/14 
 

 
 
Zapsala:  Jana Zjavková 
datum:    14.06.2022 
 
 
Ověřovatelé: 
 
 
 
Mgr. Libuše Přikrylová, MBA   Mgr. Hana Štanglerová 
datum:       datum:  


